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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős miniszter 

Az interpelláció címe: "Mikor kapják vissza a családok az infláció által elvitt pénzüket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Annak idején, 2011-től lépett életbe a ma is működő családi adórendszer, amely két alapvető értéket
ismer el: a munkát és a munka melletti gyermeknevelést. Az adókedvezmény eredményeként egy
gyermek esetén 10 ezer forinttal, két gyermek esetén eltartottanként szintén 10 ezer forinttal, illetve
három  vagy  több  gyermek  esetén  eltartottanként  33  ezer  forinttal  magasabb  összeggel
gazdálkodhattak a gyermeket nevelő, adófizető családok havi szinten. A 2016-2019 közötti években
végrehajtott  szakaszos  emelés  eredményeként  20  ezer  forintra  nőtt  a  kétgyermekes  családok
eltartottankénti  adókedvezménye,  viszont  az  egy,  illetve  a  három vagy  több  gyermeket  nevelő
családok pénztárcáiban a 2010-ben elfogadott összeg realizálódott továbbra is. Ha viszont az volt a
jogalkotó szándéka, hogy az eredeti normaszövegben meghatározott támogatási összeg reálértéken
minden évben a családok rendelkezésére álljon, érthetetlen számunkra, hogy miért nem emelik az
adókedvezmény  összegét  évről  évre,  az  inflációval  súlyozott  módon!  A legfrissebb  gazdasági
adatok azonban azt mutatják, hogy az egy, illetve a három vagy több gyermeket nevelők családi
adókedvezmény  értékének  47%-át,  a  kétgyermekes  adókedvezmény  34%-át  elvitte  az  infláció.
Ezért  a  Jobbik-Konzervatívok  javaslata  szerint  a  helytelen  gazdaságpolitika  következtében
elszenvedett  pénzromlást  korrigálva  a  kormánynak  meg  kellene  dupláznia  az  adókedvezmény
mértékét. A kérdés, hogy a kormány nyitott-e arra, hogy visszaadjuk azt, amit az infláció elvett a
családoktól. Válaszát tisztelettel várom!


